
Schagen 

 

Datum: 9 maart 2024 

Onderwerp : landbouwgif in Zwanenwater 

Referte: artikel diverse media en vragen Groen Links dd 8 maart 2024 over landbouwgif 

 

Inleiding 

Gisteren en vandaag is er uitgebreid in diverse media gepubliceerd over het aantreffen van hoge 

concentraties landbouwgif (Dinoterb) in en rond de bollenstreek in Noord Holland. Expliciet wordt 

zelfs het Zwanenwater in Callantsoog genoemd. Dit natuurgebied ligt in de gemeente Schagen. 

De fractie van D66 was voornemens hier nadere vragen over te stellen aan het college. Inmiddels 

heeft de fractie van Groen Links dit reeds gedaan en D66 sluit zich hier van harte bij aan. 

 

In aanvulling op de vragen van Groen Links heeft D66 nadere vragen. 

 

Afgelopen woensdag 6 maart tijdens de oordeelsvormende vergadering is gesproken over de 

milieutaken (expliciet de plustaken). In het gevoegde raadsvoorstel staat opgemerkt dat de gemeente 

Schagen het bevoegde gezag is voor milieutaken: “Uitvoeren van toezicht controles bij niet-basistaak 

bedrijven (denk aan milieucontroles bij kantoorgebouwen, agrarische bedrijven, horeca, garages, 

aannemersbedrijven, etc.).”. D66 gaat ervan uit dat de controle op het gebruik van verboden 

middelen in de landbouw hieronder valt. 

 

Vragen 

1. Kan de portefeuillehouder aangeven in hoeverre de controle op het gebruik van verboden 

landbouwgif een taak is van de gemeente en hoe de afgelopen 5 jaar dit plaats heeft 

gevonden door de gemeente Schagen? 

 

Als deze controles uit zijn gevoerd en er zijn overtredingen geconstateerd, hoe is daar tegen 

opgetreden? 

 

Als bij deze controles geen overtredingen zijn geconstateerd, kan de portefeuillehouder dan 

een verklaring geven voor de (schijnbaar) hoge concentraties landbouwgif in het 

Zwanenwater. 

Zo nee waarom niet? 

 

2. Als er geen controles hebben plaatsgevonden door de gemeentelijke organisatie kan de 

portefeuillehouder hier een verklaring voor geven? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

F.N.J. Jansen 

Fractievoorzitter D66 Schagen 

 

PS 

D66 gaat ervan uit dat de portefeuillehouder deze vragen serieus neemt en niet afdoet met het 

argument dat collega’s met milieukennis de organisatie hebben verlaten en dat het aantrekken van 

gekwalificeerde medewerkers op het vakgebied milieu een lastige opgave is. 


